

**សារលិខិតជូនពររបស់សម្តេចប៊ិក្រូធនលិខិតនៃប្រទេសសិង្ហបុរីនិងបណ្តារប្រទេសអាស៊ីអាគ្នេយ៍
លោក សេង្គី ក្នុងឱកាសពិធីបុណ្យប្រសូតខាងសាច់ឈាមរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
ជាព្រះអម្ចាស់របស់យើង ជូនចំពោះ ពួកសម្តេចប្រាជ្ញាបូជារៀន ពួកបូជារៀន ពួកសង្ឃ
និងមនុស្សរាល់គ្នាដែលកាន់គ្រីស្ទសាសនាអេដូដុក
នៅទូទាំងការតំណាងព្រឹទ្ធាចារ្យក្នុងបណ្តារប្រទេសអាស៊ីអាគ្នេយ៍**

សម្តេចលោកជាម្ចាស់ លោកឪពុកជាទីគោរព បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់អើយ!

ដោយចេញពីបេះដូងទាំងមូល ខ្ញុំសូមជំរាបសួរទៅកាន់អ្នកនៅក្នុងថ្ងៃបុណ្យកំណើតនៃព្រះគ្រីស្ទ ដ៏មានអំណនិងពេញដោយការសង្គ្រោះ!

ដោយប្រារព្ធព្រឹត្តិការណ៍ដ៏អស្ចារ្យនេះ ដែលបង្ហាញពីភាពពេញលេញនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ និងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ព្រះ ព្រះសហគមន៍ ដ៏វិសុទ្ធបានធ្វើជាសាក្សីថា កំណើតរបស់ព្រះគ្រីស្ទបានបំភ្លឺដល់ពិភពលោកនូវពន្លឺនៃចំណេះដឹង (Troparion of the Feast) ដែលជាចំណេះដឹងពិតនៃ អ្នកបង្កើត។ យើងមានសំណាងណាស់ ព្រោះយើងរាល់គ្នាត្រូវបានបំភ្លឺដោយរស្មីនៃពន្លឺមិនរសាត់នៃស្ថានសួគ៌នេះ។

ប៉ុន្តែ ចូរក្រឡេកមើលជុំវិញ៖ ពិភពលោកដែលយោងទៅតាមបទគម្ពីរវិសុទ្ធ គឺស្ថិតនៅក្នុងអំពើទុច្ចរិត (១ យ៉ូហាន ៥:១៩) ឥឡូវនេះកំពុង តែលង់នៅក្នុងវាហើយ។ ឃើញបែបនេះហើយ យើងមិនគួរព្រងើយកន្តើយឡើយ ទុកឲ្យអស់សង្ឃឹម។ កាតព្វកិច្ចរបស់យើងជាគ្រីស្ទអរតូដុកគឺធ្វើអ្វី ដែលយើងអាចធ្វើបាន ដើម្បីជួយសម្រួលដល់ជ័យជំនះនៃភាពល្អនិងពន្លឺលើអំពើអាក្រក់និងភាពងងឹត។ ដូច្នេះតើយើងអាចធ្វើអ្វីបាន? ជាដំបូង យើង ត្រូវ ចាំថា ត្បិតយើងមិនតាំងនឹងសាច់ឈាមទេ គឺប្រឆាំងនឹងអំណាចគ្រប់គ្រង ប្រឆាំងនឹងអ្នកគ្រប់គ្រងនៃភាពងងឹតនៃយុគសម័យនេះ ប្រឆាំងនឹង ក្រុមខាងវិញ្ញាណនៃអំពើអាក្រក់នៅទីនៃស្ថានសួគ៌ (អេភេសូ ៦:១២)។ យើងត្រូវតែដឹងច្បាស់ថា អារក្ស ដែលជាសត្រូវដើមរបស់មនុស្សជាតិ ដែល ត្រូវបានទម្លាក់ពីស្ថានសួគ៌ដោយព្រះ គឺតែងតែចាំយាម និងនៅក្នុងសង្គ្រាម។

ជាការសោកស្តាយ មនុស្សជាច្រើនបានចូលរួមក្នុងការងារបំផ្លិចបំផ្លាញរបស់វា។ ប៉ុន្តែយើង ដែលជាអ្នកមានជំនឿដែលមានជំនួយ និងអ្នក ការពារដ៏ខ្លាំងក្លា និងមិនអាចកាត់ថ្លៃបាននោះ អាចនិងត្រូវតែទប់ទល់នឹងសង្គ្រាមនេះ តាមរយៈការងារខាងវិញ្ញាណដ៏ជ្រាលជ្រៅ ក្នុងគោលបំណង កសាងសន្តិភាព និងសេចក្តីល្អនៅលើផែនដី ដោយចាប់ផ្តើមពីខ្លួនយើង ក្រុមគ្រួសាររបស់យើង អ្នកជិតខាងរបស់យើង។ យើងម្នាក់ៗត្រូវបានហៅ ឱ្យប្រឆាំងនឹងអំពើបាបដោយគុណធម៌ និងប្រឆាំងជីវិតដែលគ្មានព្រះដោយការអធិស្ឋាន ការប្រើចិត្ត ការកែលម្អ និងការប្រព្រឹត្តនៃសេចក្តីមេត្តាករុណា ដែលបញ្ជាក់យើងដោយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង។

ភាពល្អមានកាន់តែច្រើននៅក្នុងពិភពលោក នោះនឹងមានចន្លោះតិចសម្រាប់អំពើអាក្រក់ ពីព្រោះយោងទៅតាមពួកលោកឪពុកនៃព្រះ សហគមន៍ដ៏វិសុទ្ធ អំពើអាក្រក់មិនមានដោយខ្លួនវាទេ ប៉ុន្តែកើតឡើងតែនៅពេលដែលសេចក្តីល្អរលត់ទៅប៉ុណ្ណោះ ដូចជាភាពងងឹតដែលគ្មានប្រភព វាវាលដាលនៅពេលពន្លឺរលត់។ ដូច្នេះ ក្នុងនាមជាអ្នកចម្បាំងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ សូមឲ្យយើងនាំពន្លឺនៃសេចក្តីជំនឿ និងសេចក្តីស្រឡាញ់ដល់ពិភពលោក! ម្តងហើយម្តងទៀត ខ្ញុំសូមអរសាទរអ្នក ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ នៅថ្ងៃបុណ្យនេះ!

ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទទារកដ៏ទេវភាព

**លោក សេង្គី
សម្តេចប៊ិក្រូធនលិខិតនៃប្រទេសសិង្ហបុរីនិងបណ្តារប្រទេសអាស៊ីអាគ្នេយ៍
តំណាងព្រឹទ្ធាចារ្យក្នុងបណ្តារប្រទេសអាស៊ីអាគ្នេយ៍**

ពិធីបុណ្យប្រសូតខាងសាច់ឈាមរបស់ព្រះគ្រីស្ទ
២០២៥
សិង្ហបុរី